
 
 
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ D’AVALUACIÓ ACADÈMICA DE 
L’EUOOT. 
 
Dia:  25 de febrer del 2009 
Hora:  11:00 h. 
Lloc:  Sala de reunions 1, del TR8. 
 
ASSISTENTS: 
 
Jesus Armengol  Sotsdirector Cap d’Estudis i de Política Acadèmica 
Rosa Borras   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Marta Fransoy  Representant de la Junta d’Escola 
Ester Guaus   Directora 
Maria Dolores Merindano Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Elisabet Pérez  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Josep Pladellorens  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Miquel Ralló   Sotsdirector de Política Acadèmica 
Roger Rodrigo  Representant dels estudiants 
Joan Torrent   Secretari Acadèmic 
Núria Tomàs   Representant de la Junta d’Escola 
 
S’EXCUSEN: 
Pere Garriga   Representant Departament  d’Enginyeria Quimica 
 
ABSENTS 
Teresa Navarro  Representant del Departament de Matemàtica Aplicada III 
 
 
ORDRE DEL DIA: 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Informe de direcció. 
3. Informes d’Avaluació per al Complement Docent del PDI. 
4. Informació acadèmica. 
5. Assumptes sobrevinguts. 
6. Torn obert de paraules. 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
1. S’aprova l’acta de la sessió ordinària del dia 18-7-08. 

ACTA APROVADA 
 

Data: 23/03/2009 
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2. La Directora informa: a) que el Jesus Armengol fa les tasques de Cap 
d’Estudis i Política Acadèmica des del día 1 de gener; b) que s’ha posat en 
marxa el projecte English Friendly; c) que  el Consejo de Ministros ha aprovat 
les competencies del Graduat en Òptica i Optometria però que en el BOE sols 
ha sortit de moment el nom. S’està treballant en el nou Pla d’Estudis malgrat 
que l’ANECA encara no ha emés la seva valoració; d) de la reunió de la 
Conferencia de Directores de las Escuelas de Óptica que es va celebrar a 
Madrid. 
 
3. S’analitzen els punts de l’informe proposat per la Universitat per a cadascun 
dels sol·licitants (llistat següent) i s’acorda posar la valoració de Molt Favorable 
a tots ells. 
 
ANTO ROCA, JUAN  
ARTIGAS LATORRE, JERONIMO  
GUISASOLA VALENCIA, LAURA  
MILLAN GARCIA-VARELA, M. SAGRARIO  
MORATO FARRERAS, JORDI  
MORILLO CAZORLA, MARGARITA  
PERIS MARCH, MARIA ELVIRA  
PLADELLORENS MALLOFRE, JOSEP  
PUJOL RAMO, JAUME  
RALLO CAPDEVILA, MIGUEL  
SAONA SANTOS, CARLOS LUIS  
SERES REVES, CARMEN  
VEGA LERIN, FIDEL 
 
4. En Jesus Armengol informa: a) que la matrícula QP ha anat bé i que sols hi 
ha hagut queixes d’alguns estudiants del Màster respecte als horaris; b) que hi 
ha hagut algun problema amb els alumnes de SP referent a la matriculació 
d’assignatures fora de la fase selectiva però que ja s’han posat els medis per 
solventar-ho; c) que hi ha hagut algun problema puntual amb grups presencials 
perquè hi ha més alumnes i s’han de crear nous grups de pràctiques. Es 
comenta la situació particular de FIBI i el Director del DOO indica que s’ha 
parlat amb els professors i que el problema està en vies de solució, i la 
Directora de l’EUOOT comenta que ha parlat amb el professorat implicat i que 
els ha tramés la necessitat de millorar el material que es posa a disposició de 
l’alumnat; d) que per al proper curs s’han demanat 120 places per al Grau (80 
presencials + 40 semi) i 32 places per al Màster. L’encàrrec serà en un format 
nou, un per al Grau, un altre per a la Diplomatura i un altre per al Màster. 
 
5. No hi ha assumptes sobrevinguts.  
 
6. No hi ha preguntes.  
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I sense cap més assumpte a tractar s’aixeca la sessió a les 13 h. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Joan Torrent      Vist-i-plau :Ester Guaus  
Secretari Acadèmic    Directora          
 
      
 
Terrassa, 25 de febrer de 2009 
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